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Afschrift Archief 

Agenda 

1. Opening 

2. Verslag vorige vergadering d.d 28 

augustus j.l. 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 

4. Suggesties Kerstmis 2020 

5. Vervolg toekomst kerkgebouw 

6. Openstelling  

7. Informatie vanuit Federatiebestuur 

8. Actiepunten, activiteitenkalender en 

besluitenlijst 

9. Rondvraag 

10. Sluiting 

 

Datum 

8 december 2020 

Onderwerp 

Vergadering Parochiecomité  

 

Locatie  Lion Demarteau 

 
1. Opening en vaststellen agenda 

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom.  

Aan de agenda wordt toegevoegd: Vergaderschema 2021. 

 

2. - Verslag vergadering 28 augustus j.l. 

Rondvraag  Moet zijn : met de correctie van de loopplank  

Er worden verder geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt.  

 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 

Binnengekomen stukken  

Reactie fam. Keulers-Smits n.a.v. aanschrijving verlenging grafrechten. 

 

Uitgaande stukken :  

Antwoord parochiecomité n.a.v. reactie fam. Keulers-Smits m.b.t. aanschrijving verlenging grafrechten. 

 
4. Suggesties Kerstmis 2020 

Engelenjacht: Dit is in de plaats van de Berenjacht. 
Verdeling aanwezigheid tijdens de openstelling kerkgebouw tijdens de kerstdagen. Er wordt 
afgesproken dat op 1e Kerstdag Jan en Lion aanwezig zullen zijn. Op 2e Kerstdag zijn dat Jac. en Ben. 
 

5. Vervolg toekomst kerkgebouw 
Dit onderwerp ligt momenteel stil van wege de coronarestrictie. We kunnen nu niet vergaderen of de 
gemeenschap breed informeren. 
Lion merkt op dat het goed is dat er dit jaar op meerdere momenten gebruik wordt gemaakt van het 
kerkgebouw. 
Jac. Kopie van contract Jo Savelkoul opsturen. 
Ten aanzien van de huurprijzen van het kerkgebouw moet er verschil kunnen zijn tussen onze 
Obbichtse harmonie en anderen muziekverenigingen. 
Lion komt binnenkort met een voorstel over de huurprijs van het kerkgebouw. 
 

6. Openstelling kerkgebouw 

In het federatiebestuur is de vraag gekomen om per parochie te bekijken op welke manier en wanneer 

het kerkgebouw open gesteld kan worden voor gebed en bezinning. 
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De torenkapel in Ecrevissestraat zou wellicht alternatief voor openstelling van de kerk kunnen zijn, 

hoewel dit niet vergeleken kan worden met de mogelijkeden die ons kerkgebouw biedt. 

We zullen hier nog eens goed naar moeten kijken. 

 

7. Informatie vanuit federatiebestuur 

In het federatiebestuur zijn geen spectaculaire zaken aan de orde geweest. 

Ben zegt dat er een evaluatie van het functioneren van pastoor heeft plaatsgevonden. Het was een 

terugkoppeling naar het bestuur over de plussen en minnen van pastoor.  

Wat is het takenpakket van pastoor? 

Lion merkt op dat het RASCImodel een goed  beoordelingsinstrument is. Dit is in het federatiebestuur 

niet gehanteerd.  

 

8. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst 

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast. 

Actiepuntenlijst 

Geen bijzonderheden. Zie lijst. Het jaarlijks etentje zal worden verschoven naar 2021. 

Activiteitenkalender 

Geen bijzonderheden. Ben en Jan zulllen op termijn de grafrechtenregistratie bij- en afwerken. Dat zal 

in het vervolg voor de vakantie gebeuren. 

Besluitenlijst 

Geen bijzonderheden. 

 

Het vergaderschema wordt akkoord bevonden. Pastoor zal worden uitgenodigd om op 25 mei in onze 

vergadering aanwezig te zijn. 

 

9. Rondvraag 

Lion Demarteau heeft meerdere punten voor de rondvraag. 

- De CV-ketel is klaar met uitzondering van de scheuren. Deze worden na het stookseizoen 

aangepakt. 

- De reparatie van het platte dak van de laagbouw gaat € 45,--/m2 kosten. 

- Lion vraagt zicht af of de controle van de gasdetectie verplicht is. Dit zal worden nagegaan. 

- Torenafvoer (regenwater) is wellicht verstopt. Dit moet gecontroleerd worden. Dit wordt een 

moeilijk punt. Lion en Jac. maken een afspraak. 

- De heg langs het kerkhof wordt geknipt, maar de achterkant niet. 

- Er is subsidie voor de aanplant van een meidoornhaag beschikbaar. De vraag is of dit voor ons 

interessant is. 

- Groenonderhoud → Spuitmateriaal. De vraag ligt voor of er beter spul verkrijgbaar is. Fuchs is 

hier ook ingeschakeld, mogelijk gaat Fuchs ook spuiten. 

 

10. Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 16:00  uur de vergadering en wenst allen nog 

een prettige dag. 

 

Volgende vergadering :  Maandag 18 januari 2021  :  op afstand met MEET.   Aanvang 14.30 uur. 
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Goedkeuring verslag : 

 

Ben Haerkens               Jan Hermans   Jac. Lemmens      Lion Demarteau 

 

 

 

   

--------------------   --------------------       ----------------             ------------------ 

                  

 

                

Vergaderdatums 2021: 

18 januari Ben Haerkens (MEET)  5 juli   Ben Haerkens 

1 maart Jan Hermans   13 september  Jan Hermans 

12 april  Jac. Lemmens   25 oktober    Jac. Lemmens 

25 mei (di) Lion Demarteau  6 december  Lion Demarteau  

 


